
Egyesületünk a Velencei-tó partján, az
agárdi Vízi Sportiskola területén tartotta
éves közgyûlését és szabadidõs napját
augusztus 27-én. A közgyûlésen részt
vevõ tagok csaknem teljesen megtöltöt-
ték a sportiskola nagytermét, a délutáni
szabadidõs programokon pedig vidám és
baráti volt a hangulat.

Elnöki beszámoló
Bayer Károly elnök bevezetõjében a legutób-
bi közgyûlés óta eltelt egy évet igen mozgal-
masnak minõsítette, majd sorra vette a leg-
fontosabb eredményeket, eseményeket.
Mint elmondta, a Gázközösség ismertsé-

gének növelése céljából a DDGÁZ Rt. jelen-
tõs segítségével erõsítették az egyesület mar-
keting- és kommunikációs tevékenységét, amit
a jövõben is folytatnak. A DDGÁZ Rt. fogyasz-
tói kiadványaiban rendszeresen szerepelt a
Gázközösség. Az ügyfélszolgálati irodákban ki-
advány található a Gázközösségrõl, ha valaki
szakembert keres, ezt kapjameg. Amegyei la-
pokban ismertetõ cikkek jelentek meg, ezek
folytatódnak. Az interneten való megjelenés-
sel probléma van, ezt hamarosan új szolgál-
tatóval fogjákmegoldani. Kampányt indítanak
a taglétszám növelésére, ezt a Kiskungáz terü-
letére is kiterjesztik.

Az elnök kitért arra is, hogy a tagság ré-
szérõl nagyobb kommunikációs aktivitásra
lenne szükség. A kommunikációs munka
ugyanis akkor lesz eredményes, ha a DDGÁZ
Rt. és a Gázközösség mellett a tagok is aktí-
vabbak a Gázközösség megismertetésében
azzal, hogy az egyesület emblémáját a rek-
lámfelületeken, pl. a levélpapíron, névjegyen,
autón feltüntetik. Ezért is írták ki a Marketing
Díjat, amelyet a legjobb marketingmunkát
végzõ, a fogyasztókkal hatékonyan kommu-
nikáló tagnak ítélik oda.
Bayer Károly örvendetesnek nevezete,

hogy a KÖGÁZ csatlakozik a Gázközösség-
hez. Sikeres volt a hagyományos szakmai nap,
és a Bikalon megtartott Földgáz Fórum is.

Folytatás a 2. oldalon
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Közgyûlés és szabadidõs
délután Agárdon

Kedves
Tagtársaim!
Újra itt az év vége, lecsendesedik a
szokásos szerelési-üzembehelyezési
hajrá, lassan jut idõnk a pihenésre,
számadásra. Az én visszatekintésem
összegzése, hogy egyszerre van okunk
a jobbítást szorgalmazó elégedetlen-
ségre és a jól végzett munka feletti
elégedettségre is.

Egyrészt van okunk arra, hogy a to-
vábbi szakmai fejlõdést, a jobb együtt-
mûködést, a szakmát jobban és tisztes-
ségesenmûvelõk elõnybe kerülését szor-
galmazzuk. Az ezek iránti igény érthetõ-
en erõsen jelentkezik a szerelõipar szem-
pontjából nehéz üzleti évben, és oda is
figyelünk rá.
Másrészt viszont a Gázközösség mû-

ködésének nyolcadik évében is sikere-
sen dolgozott. A nyolc év alatt jó né-
hány úttörõ kezdeményezést vittünk si-
kerre a DDGÁZ Rt.-vel közösen, s ezt
az idén is folytattuk, hiszen a megbí-
zott útján való mûszaki átvételt eredmé-
nyesen vezettük be. Folytattuk képzé-
seinket, megtartottuk rendezvényeinket,
s mindezt a tagok számára kedvezõ fel-
tételekkel. Egyre kevesebb ügyben kell
az etikai bizottság munkáját igénybe
vennünk, ez is jelzi az igényesség és a
szükséges fegyelem jelenlétét. Tagja-
ink döntõ többségét megtartottuk, és
újak is érkeztek közénk.
Valamennyien büszkék lehetünk az el-

ért eredményekre. Fontos, hogy értékel-
jük azt, amit elértünk! Dolgozzunk tovább
önbizalommal azért, hogy tájékozottan,
felkészülten, szakmai és emberi tartással,
igényességgel szolgáljuk ki a földgázfo-
gyasztókat!
Mindenkinek szép ünnepeket kívánok,

az új évre pedig jó egészséget, sok szak-
mai és magánéleti sikert!

Bayer Károly
elnök

Bayer Károly: együtt tegyünk többet a Gázközös-
ség ismertségéért



Folytatás az 1. oldalról
Beindultak a megbízásos mûszaki ellenõrzé-
sek, a tagok közül 33-an szerezték meg a jo-
gosultságot. A Gázközösség belépett a
MÉGSZ-be, ezzel egy idõben a két szervezet
megállapodásban rögzítette a közös munká-
val kapcsolatos terveit. Ezek közül kiemelte,
hogy a MÉGSZ-tagoknak járó képzési ked-
vezményeket a Gázközösség tagjai is auto-
matikusan megkapják. A CERTOP Kft.-vel a
kedvezõ minõségbiztosítási tanúsítások érde-
kében fognak együttmûködési megállapodást
kötni.

Bizottsági beszámolók:
Czétány László, a tagfelvételi bizottság elnöke
elmondta, hogy a 2004. évi közgyûlés idején
a taglétszám 189 volt. A 2004. évi közgyûlés
óta 8 új tag nyert felvételt. Öt tag jelezte, hogy
kéri a tagsági viszony megszüntetését.
Leikauf Tibor, az etikai munkacsoport ve-

zetõje arról számolt be, hogy látványosan
csökkent az etikai ügyek száma. Egy ügyben
az elnökség a munkacsoport javaslata alap-
ján figyelmeztetésben részesítette a vétkes fe-
let. Két másik ügyben az elnökség szigorú fi-
gyelmeztetésrõl határozott. A SOMAGÁZ Kft.
az elnökség szigorú figyelmeztetése ellen fel-

lebbezést nyújtott be a közgyûlés felé, melyet
Leikauf Tibor felolvasott és felkérte a tago-
kat, hogy szavazzanak. A közgyûlés megerõ-
sítette az elnökség
határozatát.
A minõségbiz-

tosítási team mun-
kájáról Zongor
Gábor beszélt.
Nagy eredmény-
nek tartja, hogy öt-
ven tag jelezte, a
saját cége által
végzett munkamû-
szaki átvételére fel
akar készülni. A
tanfolyam elvégzé-
se után 33-an tet-
tek sikeres vizsgát,
amely alapján a
DDGÁZ Rt. szerzõdést köthetett minõségi át-
vételre. A tagok a közgyûlésig mintegy 200
minõségi (mûszaki) átvételt végeztek el, ezek-
rõl a tapasztalatok pozitívak, csak kisebb hi-
ányosságokat állapítottak meg az ellenõrzés
során.
A számvizsgáló bizottság részérõl Schmuck

Róbert tételesen ismertette a Gázközösség

� Mindenki ismer engem, aki jár a ren-
dezvényeinkre � szabódott elõször a telefon-
ban az interjú tervének hallatán Takács
Gyuláné, Eta néni. Már ekkor is sejtettem azt,
amirõl a személyes találkozáskor meg is gyõ-
zõdhettem: Etelka helyett találóbb lenne Ibo-
lyának hívni, hiszen éppen olyan szerény, mint
amilyennek a tavaszi virágot tartják.
Takács Gyuláné pályafutásában sajátos

módon ötvözõdik szakmája, a közgazdasá-
gi-gazdálkodási terület és a mûszaki témák
összefonódása. 1973-tól dolgozott teljes ál-
lásban a gázszolgáltatónál, ezt megelõzõen
a cégnek dolgozó Vegyépszer alkalmazottja
volt. A DDGÁZ Rt. elõdjénél eleinte szintén a
gazdálkodás ügyeivel foglalkozott, de a ké-
sõbbiekben az ügyfélszolgálaton tevékenyke-
dett. Innen ment nyugdíjba, ám ez fél évig
sem tartott, mert visszahívták a céghez dol-
gozni. A Gázközösség létrejöttével munkájá-
ra az új szervezetben is szükség volt. A fel-
adatokat eleinte megosztott munkaidõben
látta el, napjainkra viszont már kizárólag az
egyesülettel törõdik, immáron ismét teljes
munkaidõben, mint vállalkozó.
� Volt olyan munkaterület, ami a
többinél közelebb állt Önhöz?

� Mindig szerettem emberekkel dolgozni
� mosolyodik el �, és mindent szerettem, amit

rám bíztak. Egyszerûen szeretek dolgozni �
tárja szét kezeit.
Ebben az állításban nem is lehetne kétel-

kedni, hiszen a Gázközösség szervezési fel-
adatai mellett a társulás könyvelését is viszi,

ha kell, kávét tölt a rendezvényeken, szükség
esetén tagdíjat szed.
� Ebbõl a sokoldalú szerepkörbõl
milyennek látja a Gázközösség
fejlõdését, jövõjét?

� Egyre jobbanmûködik az egyesület, egy-
re több feladatot vesz át a DDGÁZ-tól. Jófelé
halad a Gázközösség. A ma már ugyancsak
E.ON-érdekeltségi körbe tartozó KÖGÁZ
szolgáltatási területén dolgozó szerelõk vár-
ható bekapcsolásával pedig szinte az egész
Dunántúlra kiterjedhet a közösség tevékeny-
sége. Komoly fejlõdés várható.
Most azon dolgozunk, hogy az ügyfélszol-

gálatok által ajánlott gázközösségi tagok te-
vékenységérõl még többet tudhassanak meg
fogyasztóink. Ki milyen készülékeket szervizel,
miben specialista, hol vállal feladatokat? �
ezek nagyon lényegesek akkor, amikor beér-
kezik egy érdeklõdõ telefon. A megfelelõ
program segítségével rögtön ki tudjuk szûr-
ni, hogy egy adott esetben kiket a legérde-
mesebb ajánlanunk fogyasztóinknak. Ehhez
még az internetes megjelenést is finomítani
kell, ami ugyancsak a közeljövõben esedé-
kes.
� Látom, tele van tervekkel.
� Könnyen föladtam a nyugdíjasságot,

mert nem láttam értelmét annak, hogy ott-
hon tébláboljak. Az ilyen, feladatokkal, mun-
kával teli életnek van értelme. Engem a mun-
ka éltet.
� A Gázközösség tagjainak nevében is
jó egészséget kívánok mindehhez!

Bencs János

Tele vagyok tervekkel
Bemutatjuk a Gázközösség mindenesét, Takács Gyulánét
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Közgyûlés és szabadidõs délután Agárdon
2005. évi gazdálkodásának összefoglalóját.
A közgyûlés a beterjesztett beszámolókat egy-
hangú döntéssel elfogadta.

Utolsó napirendként a tagok módosítot-
ták az alapszabály néhány pontját.
A közgyûlés után ebéd, majd délután sza-

badidõs programok következtek. Sokan hor-
gásztak, fociztak, a baráti társaságok bográ-
csokban pörköltet fõztek, amelyeket verseny-
re is be lehetett nevezni. A zsûri szerint a leg-
jobb pörköltet idén Szerdalácz László fõzte.



A gázkészülékek átvizsgálása � figyelem-
be véve az elavult készülékekmagas ará-
nyát és az idõrõl idõre elõforduló halál-
eseteket � a szakma egyik központi kér-
dése, feladata. Murányi Sándort, a pécsi
Murányi Épületgépészet Kft. vezetõjét
kérdeztük mindennapi tapasztalatairól.

� Milyen mûszaki feladatok tartoznak
Önöknél a gázkészülék felülvizsgála-
tába?

� Két csoportra oszthatók az elvégzett
munkafázisok. A biztonsági ellenõrzés a hõ-

fokkorlátozóra és a
füstgázszenzorra ter-
jed ki. A különféle tisz-
títási fázisok teszik ki a
további lépéseket: az
égõtér, a hõcserélõ
füstgázoldali tisztítá-
sa, az égõ, a gyújtó-
és az ionikus elektró-

dák kitakarítása. Elvégezzük az égõnyomás
mérését is. Természetesen egy adott készü-
lék esetén a szerelõnk mindig a konkrét tech-
nológiai utasítások alapján dolgozik, így az
elõbbiekben csak a legfontosabb lépéseket
soroltam föl.
� Mennyibe kerül egy készülék átvizsgá-
lása?

� Mi minden esetben fölszámítunk alap-
vagy átalánydíjat, ami készülékfüggõ, és öt-
hét szemponttól függ. Vegyünk egy példát:
egy kéményes, fali fûtõkészülék 24kW-os
teljesítményig nettó 4000 forint. Minden eset-
ben fölszámítunk kiszállási díjat, ami Pécsett
1500 Ft, és húsz kilométerenként 200 forint-
tal növekszik. Ötven kilométer felett már 65
forintos díjat számítunk fel minden kilométer-
re. Az árat befolyásolhatja a hõcserélõ nem

füstgázoldali tisztítása, ami nettó 4500 Ft-tal
drágítja a munkát.
� Milyen karbantartási gyakoriság
indokolt az egyes készüléktípusoknál?

� Jól megépített, az üzembe helyezés elõtt
kitisztított zárt égésterû kazánt nem biztos,
hogy szükséges évente tisztítani. Az évenkénti
biztonsági ellenõrzésre ilyen esetben is szük-
ség van. Viszont ha a kazán poros környezet-
ben van vagy rossz a levegõellátása, még a
félévenkénti gyakoriság sem túlzás. Úgy vé-
lem, hogy az égéslevegõ minõségétõl függ a
legjobban a válasz.
� Mennyire igénylik a fogyasztók az
átvizsgálást?

� Összevisszaság uralkodik ezen a téren.
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Októberben rendezték a 38. Nemzetközi
Gázkonferenciát Siófokon, amelyre a kor-
mányzati hivatalok, a gázszolgáltatók és a
szakmai szervezetek munkatársai, valamint
gázszerelõk, kereskedõk és gázkészülék-
gyártók � mintegy ötszázan � jöttek el.
A rendezvény szervezését a Gázszolgálta-

tók Egyesülése megbízásából a KÖGÁZ Rt.
mûszaki igazgatója, Kerekes Ferenc irányítot-
ta, aki a színvonalas szakmai program és az
elismerõ visszajelzések nyomán elégedetten
nyugtázhatta, hogy a konferencián sokan
megtalálták a számukra fontos szakmai elõ-
adásokat.
A konferencia témáinak egyik fõ csoport-

ját a földgáz-kereskedelem, -szállítás, -táro-

A halálesetek ugrásszerûen
növelik a karbantartási igényt

80%-ot is elérhet a feketemunka a szakmában?

Sajnos észérvekkel nem lehet az ügyfelein-
ket meggyõzni a rendszeres ellenõrzésrõl, de
ha meghal valaki, szinte nagyságrenddel
többen akadnak, akik huszonnégy órán be-
lül szeretnék megvizsgáltatni a gázkészülé-
küket.
� Hogyan lehetne mégis rábírni az
ügyfeleket a gyakoribb karbantartás-
ra? Talán árcsökkentéssel?

� Nap mint nap téma ez a szakmában.
Évi ötven, évtizedenként ötszáz haláleset igen
sok, senkinek sem lenne szabad meghalnia
emiatt. Szerintem a szolgáltató�szerelõ�ké-
ményseprõ hármasnak kellene összefognia
ennek érdekében. Néha az az érzésem, min-
denki csak azt keresi, hogyan tisztázhatja
magát a felelõsség alól, pedig nem ez lenne
a cél. Tudom, egyik szereplõnek sem jó, ha
egy készüléket ki kell kapcsolni, de közösen
megoldhatnánk ezt a problémát.
Az árcsökkentés pedig véleményem sze-

rint nem oldaná meg a helyzetet. A szabályo-
san dolgozó cégeket, vállalkozókat számos
fix kiadás terheli, amik fajlagosan csak akkor
csökkenhetnek le, ha több a munka. Viszont
amíg a fusizók sok szerelést vesznek el a fel-
készült, minõségi tanúsítvánnyal, arcképes
igazolvánnyal rendelkezõ szerelõktõl, addig
nem fog változni a helyzet. Lehet, hogy meg-
köveznek érte, de szerintem 80% körül van a
szakmánkban a társadalomnak semmiféle
hasznot sem hozó feketemunka részaránya.
És a legszomorúbb, hogy azok sem tesznek
ez ellen, akik tudják, hogy kik a � semmiféle
engedéllyel sem rendelkezõ � fusizók. A fo-
gyasztó rövid távú érdeke egybeesik a fusizó-
éval, ezért beüzemeléskor gyakran nem ne-
vezik meg, ki végezte az illegális szerelést.
Ilyenkor nekünk kell eldönteni azt, hogy a pro-
duktum jelent-e közvetlen veszélyt, pedigmin-
den esetbenmeg kellene tagadnunk az üzem-
be helyezést. Ez azonban rövid idõn belül
cégünk és az általunk képviselt gyártók teljes
piacvesztéséhez vezetne. Véleményem szerint
a Gázközösség legsürgõsebb feladata ezen
anomáliák feloldása.

Bencs J.

lás és -elosztás, valamint a piaci szabályozás
alkották. A másik fõ csoportban a gázfelhasz-
nálással és épületgépészettel kapcsolatos fon-
tos újdonságok és jelenségek kaptak helyet.
Elõadás hangzott el többek között az épület-
energetikai audittal, a gázkészülékek levegõ-
ellátásával, az egéstermék-elvezetéssel és a
gázfogyasztás biztonságával kapcsolatban.
A gázszolgáltatók, a szerelõk és a gyártók

együttmûködésérõl Bozsó Béla, a Magyar
Épületgépészek Szövetsége ügyvezetõje tar-
tott elõadást. Mint elmondta, a szövetség ál-
tal végzett vizsgálatból kiderült, hogy a gáz-
szolgáltatók jobb minõségû munkát várnak
el a szerelõktõl, utóbbiak pedig gyorsabb, ru-
galmasabb ügyintézést a gázszolgáltatóktól.

Konferencia a földgázról, energiafelhasználásról
Tiszteletbeli tagok
A Gázközösség elnöksége legutóbbi
összejövetelén többeknek Tiszteletbeli tag
címet adományozott. Olyan személyek
kapták az elismerést, akik a szervezet ér-
dekében kifejtett sokéves tevékenységük
alapján rászolgáltak erre. A kitüntetet-
tek: Bárczayné Kaveczki Eszter, aMagyar
Mûszaki Biztonsági Hivatal hatósági
igazgatója, Koncz László, a Gázközös-
ség volt elnöke, a Fõgáz Rt. vezér-
igazgató-helyettese, Diethelm Mohr, az
E-ON Ruhrgas AG munkatársa, Horst
Korte, az E.ON-Ruhrgas AG munkatár-
sa. Gratulálunk nekik, és kérjük õket,
hogy a lehetõségekhez képest továbbra
is támogassák törekvéseinket.

A szakszerû karbantartásra nagy szükség van



A Dél-dunántúli Gázszolgáltató Rt. és a
Gázközösség ebben az évben a korábbi-
aknál nagyobb hangsúlyt helyezett az
egyesület megismertetésére. Néhány ta-
gunk tapasztalatai és gondolatai alapján
képet alkotunk arról, hogy mennyire is-
merik a gázfogyasztók az egyesületet, és
mit tehetnek a tagok ennek növelésére?

� Nem nagyon ismert a Gázközösség a
fogyasztók körében � véli Jóvári György, a
perkátai Pegáz Kft. ügyvezetõje. � Úgy gon-
dolom, az elsõ és legfontosabb, hogy legyen
rangja a szervezetünknek. Ehhez pedig meg-
felelõ kritériumok alapján meg kell szûrni a
tagokat.
� Létezik ez a feltételrendszer.
� Igen, de a tagok mégsem tartják be telje-

sen a szabályokat. Léteznek a közkeletûen csak
�svédfogós embereknek� hívott szerelõk, akik
� meglehet � esetenként jó szakemberek, de
nem felelnek meg a mai követelményeknek.
Van, aki pénzért, van, aki szívességbõl fele-
lõsséget vállal a munkájukért. Ezeket az em-
bereket nem lenne szabad támogatni. Más-
részt, ha az egyesület elfogad egy adott céget
vagy szerelõt, akkor annak a Gázközösség
logójával kellenemegjelennie.Ma, amikor két
perc múlva tudjuk, mi történt a világ másik fe-
lén, fontos lenne a kommunikáció.
Katz Lajos, a faddi Eurokomfort Épgép Kft.

ügyvezetõje kérdésemre elmondta, hogy
mûhelykocsijukon régóta kinn van az egye-
sülettõl kapott öntapadós logó. A tagság té-
nyét a harkányi gázprogram idõszakában,
1999�2000-ben feltüntették szórólapjaikon,
azóta kevésbé reklámozzák ezt.
� Az idén visszaesést éltünk meg, és meg-

lehet, hogy éppen az erõsebb reklámmal
növelhetnénk a munkáink számát � véli az
ügyvezetõ. Szerinte a fogyasztók többsége
nem tudja, hogy milyen elõnyt jelent nekik a
szerelõk gázközösségi tagsága. Úgy érzi,
hogy a DDGÁZ Rt. ajánlásai kevéssé jutnak
el a megrendelõkhöz.
� Ezért kellene összefogniuk a többi
taggal, nem?

� Biztos, hogy mi is hibásak vagyunk az
egyesület kis ismertségében. Lenne eredmé-
nye az összefogásnak, hiszen van rá fórumunk
is. A tolnai épületgépészek saját szervezeté-
ben, a �Csövesek klubjában� lenne módunk
megbeszélni ezt.
Szintén Tolna megyei vállalkozás, a Kir-

Kop Kft. ügyvezetõje Kirch Ervin. Szerinte a

szervezet híre nem terjedt el, hallottak róla
ugyan az emberek, de nem eléggé ismert. A
bonyhádi vállalkozó csak a cége honlapján
tüntette fel az egyesületi tagságot, ennél ko-
molyabb reklámra nem vállalkozott. Csak
szûkszavúan fejti ki véleményét.
� Ha a Gázközösség tagjai nem írnák alá

mások papírját, akkor ki lehetne szûrni a fe-
ketemunkát. Csak együtt lehet küzdeni a fe-
ketézõk ellen � de ehhez mindenkinek magá-
ba kellene néznie.
Nem óvatoskodott a véleményformáláskor

Csökli Zoltán, aki a szigetvári Csökli Gépé-
szet vezetõje.
� A lakosság az olcsójánosokkal dolgoz-

tat, nem törõdik a gázközösségi tagsággal.
Nap mint nap elesünk munkáktól azért, mert
drágább az ajánlatunk, mint azoké, akik nem
költenek tanúsítványra, és nem tagjai minõ-
séget garantáló szervezeteknek.
� Milyen módon teszik közzé a gázkö-
zösségi tagságukat?

� A logót nem használjuk, de az ajánlata-
inkban mindig szerepeltetjük, hogy a Gázkö-
zösség tagjai vagyunk. Ez azonban úgyszól-
ván nem hatja meg az embereket.
A szakember úgy véli, hogy minden tag-

nak használnia kellene a szervezet emblémá-
ját, és minden szakmai összejövetelen fontos
lenne szóba hozni a közösség tevékenységét.
Székesfehérváron található az Antal-Therm

Épületgépészeti Kft., amelynek tulajdonosa
Antal István: � A honlapunkon, szóróanyaga-
inkon rendszeresen szerepel a tagságunk, de
a vevõk nem kérdeznek rá erre. Úgy látom,
hogy a közösségbe tartozás egyelõre több
költséggel jár, de remélem, hogy a saját mun-
káink mûszaki átvétele kapcsán is egyre több
bevételünk lesz.
� Minden tagnál meg kellene jelennie a

Gázközösség-logónak � véli a székesfehér-
vári Fehér János (Delta-F Kft.). � Használjuk
a Gázközösség logóját, és a kiadott prospek-
tusokat is elvihetik tõlünk a fogyasztók. Föl-
hívjuk rá a figyelmet, hogy a DDGÁZ elisme-
rése nagyobb biztonságot nyújt a megrende-
lõknek. Azt szoktam mondani: ha nem ben-
nünket választ, akkor a többi tagot ajánlom.

Bencs János

A Gázközösség
ismét jutalmazza
a legjobbakat
� A Gázközösség megalakulása óta

díjazzuk a kimagasló munkát végzõket
az egy fõre esõ gázbekötések számát ala-
pul véve. 2004 óta a szakmai újdonsá-
gok sikeres alkalmazását is elismerjük a
Leginnovatívabb szerelés díjával. A leg-
sikeresebb pályázók a rendszert úgy sze-
relték be, hogy az az újdonságoknak is
köszönhetõen kényelmes és takarékos is
lett egyben. A legnagyobb elismerést ta-
valy a gáz- és a szolártechnika együttes
alkalmazása nyerte el � nyilatkozott az
egyesület pályázatairól kérésünkre Bayer
Károly elnök. � 2006-tól újabb területen
lehet pályázni, meghirdettük és várni fog-
juk majd a pályázatokat a Marketing-
díjra is. Ezt azért indítottuk útjára, mert
a DDGÁZ Rt. évek óta súlyt helyez arra,
hogy növekedjen aGázközösség ismert-
sége, de könnyen belátható, hogy ez a
törekvés csak akkor lesz sikeres, ha a tag-
ság is tesz érte. Az autón, a ruhán, a név-
jegyen, dokumentumokon meg kellene
jelennie logónknak, hangsúlyozva össze-
tartozásunkat. Ebben mi segítünk,
ugyanakkor kíváncsiak vagyunk, hogy ki
mit produkált ezen a téren. Nem kell
nagy dolgokra gondolni! Mindazok, akik
elkezdték az egyesületi tagságukat tuda-
tosítani az ügyfeleikben, már megtették
az elsõ, helyes lépést.
Az elnök szerint egy szervezet ismert-

ségét és hírnevét tagjainak kommuniká-
ciós aktivitása és munkájának minõsége
alakítja elsõsorban. A gázszolgáltató hi-
ába sulykolja, hogy létezik a szervezet,
ha maga a szerelõ nem megfelelõen je-
lenik meg a fogyasztók elõtt.
Az egyesület tagjai januárban kapják

meg a három pályázatra felhívó, sze-
mélyre szóló levelet, minden lényeges in-
formációval. Minden kategória nyertese
Németországba utazhat a 2006-os nem-
zetközi földgázfórumra. A második he-
lyen végzõk nyomáspróbaszettet, a har-
madik helyezettek pedig kétsemélyes
wellness-hétvégét nyernek. A pályázatok
beadási határideje várhatóan március
közepe lesz.
� Mindenkit biztatok, készüljön a pá-

lyázatokon való indulásra, mutassa be
mindenki, mit ért el az egyes területeken.
Nem tudhatjuk elõre, ki nyer! � mondta
beszélgetésünk végén Bayer Károly.

B.J.

A svédfogós emberek
és az olcsójánosok ellen
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A logó használata elengedhetetlen
a Gázközösség ismertségének növeléséhez


